
Výborová schôdza 17.3.2024 Bánska Bystrica 

1. Otvorenie. Prítomní: Lenka Baranová, Tomáš Ďuriš, Katarína Čerešňáková, Katarína Čerešňáková, 
Petra Lúčanová, Patrícia Fabíni – ospravedlnila sa, nepodarilo sa jej prísť + hostia: Tatiana Petrášová, 
Lucia Derková, Dominika Nalešniková, Michaela Šutovská 

2. Voľba zapisovateľa. Návrh Lúčanová. 

ZA: 4, zdržali: 1 

3. Príprava a program členská schôdza 2024. Podľa doterajšich návratiek priestor rezrvovaný 
L.Klačanom bude vyhovovať. Potvrdi rezerváciu. Treba pripraviť hlasovacie lístky. Zabezpečí T.Ďuriš. 
Zhodnotenie, kto chce opätovne kandidovať zo súčasného výboru, prerokovanie návrhov nových 
kandidátov. Doplnenie programu ČS o ďalší bod od P.Lúčanovej. Po doplnení ďalších bodov po 
“uzávierke návrhov”  od členov, rozposlanie programu a konkretného miesta na maily členov.  

ZA: 5 

3. Vyúčtovanie KV a ŠV 2023 – obe výstavy v pluse, Klubová viac. Obe výstavy dopadli výborne. Treba 
však zvyšovať úroveň týchto výstav, pre nalákanie čo najviac ľudí na EuDDC výstavu. 

4. Žiadosť uchádzača o čakateľa na rozhodcu pre posudzovanie exteriéru - L.Baranová – schválená. 

ZA: 4, zdržali: 1 

Absentujú nám slovenský špecialisti - chovatelia ND. 

5. Prerokovanie jednej žiadosti o členstvo, pri ktorej výbor nerozhodol jednoznačne. Posunutá na ČS. 

ZA: 5 

6. Plán bonitácií 2025 a zabezpečenie bonitácií 2024. Najbližšia bonitácia popri výstave v Lučenci 
ako bolo plánované. Pokračujeme v 4 mesačných rozostupoch. Treba preveriť rozhodcov na Lučenec. 
Nový výbor zabezpečí aj bonitačnú komisiu. Ďalši plán bonitácii bude plánovať už nový výbor, preto 
je zbytočné ho teraz preberať. 

7. Priebežný plán príprav EuDDC SK + plán rozhodcov na EuDDC Sk. Výstavny výbor pre EuDDC 
prebežne rieši výstavu, miesto, dátum – preveriť dátum u EuDDC či je možné z tredičného septembra 
presunúť na nám lepšie vyhovujúci máj. 

8.  Plán výstav na rok 2025 + plán rozhodcov na KV a ŠV 2025. Prerokovanie vhodných dátumov podľa 
okolitých medzinárodnych a klubových výstav, vhodné by boli KV 10.-11.5. a ŠV 11.-12.10.2025. 
Nutné dopredu nahlásiť na ÚKK. Čo sa týka rozhodcov, miest a výstavnych výborov, zabezpečí nový 
výbor KPND. V roku 2025 treba, aby požidal o tretí CAC na rok 2026. 

9. Činnosť KPND 2024 a 2025 – plan doterajšej činnosti za rok 2024 prerokovaný. Ďalej podľa 
aktuálneho výboru. 

10. Činnosť etickej komisie – zástupca T.Petrášová nás informovala, že nemuseli riešiť nič okrem 
jedného podnetu – nehlásenie krytí chovných samcov. Treba doplniť dokumenty o zmene majiteľa 
jedincov do 7dní a tým bude tento jeden podnet vyriešený.  



11. Plán príprav zabezpečenia Kv a Šv 2024. Klubová výstava je naplno rozbehnutá. Počítačové 
zabezpečenie – odporučený K.Čerešňákovou technik, výstavný výbor ho osloví a zabezpečí tak 
tlačené posudky priamo na výstave. Klubová pečiatka k zapisovaniu do PP – treba zabezpečiť. Dieťa 
a pes a junior handling bude treba zaradenie ručne upraviť v katalógu podľa veku. Na ČS podpísať 
GDPR. Lístky na vlak pre p.Neugela zabezpečené.  

Špeciálna výstava na čele výstavného výboru s T.Petrášovou – tá sa ospravedlnila a pre zdravotné 
problémy nebude môcť výstavu pripraviť. Odporučené prerokovať so zvyškom výstavného výboru, či 
by niekto neprijal jej funkciu, vyjadrenie dá na ČS. Ak nie, bude musieť byť zvolený nový výstavný 
výbor, ak sa nik nenájde, výstavu zabezpečí výbor klubu. 

12. Diskusia. Návrh na upomienkové predmety pre narodené šteniatka členov klubu, ktoré by 
doniesol poradca chovu na kontrolu vrhu ako darček pre nových majiteľov, milá pozornosť a zároveň 
oboznámenie nových potenciálnych členov. 

                                Ponuka od spoločnosti SUPERZOO na rámcovu spoluprácu ( sponzorské, štartovacie 
balíčky, vernostné karty ) Obchodný zástupca SUPERZOO zašle návrh rámcovej zmluvy, ktorý výbor 
KPND prejedná. 


